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§ 1 Sammanträdets öppnande
Ordförande Yvonne Wendt välkomnar alla och förklarar samman
trädet öppnat.

§ 2 Val av protokolljusterare
Rådet beslutar att Yvonne Wendt och Ulla Lindqvist justerar proto
kollet.

§ 3 Tid för protokolljustering
Protokollet justeras onsdag 18 maj kl. 11 :00 i receptionen på för
valtningen, Karlavägen 104, 6 trappor. Protokollet e-postas till med
lemmarna inför justering.

§ 4 Föregående protokoll
Rådet har tagit del av protokollet från den 11 april. Rådet önskar
förtydligande kring att det på sammanträdet framfördes att arbete
behöver göras för att öka anhörigas delaktighet i förtroenderåden på
vård- och omsorgsboenden. Förslagsvis tas frågan upp i olika forum
med verksamheterna. Med det tillägget läggs protokollet till hand
lingarna.

§ 5 Ärenden till stadsdelsnämnden

ÖST 2022/297 Äldreomsorgens årsrapport 2021.
Rådet har tagit del av ärendet och framför följande frågor och syn
punkter.

•

•

•

•

•
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Fråga ställs om biståndshandläggarna har tillgång till hand
ledning. Marianne svarar att biståndshandläggarna på Öster
malm har handledning.
Fråga ställs om antal ärenden per biståndshandläggare .
Marianne svarar att Östermalms biståndshandläggare har ca
60 ärenden per biståndshandläggare.
Rådet vill betona vikten av att en äldre person som förlorar
förmågor och nätverk inte också ska behöva tappa kontakt
med närområde och kända omgivningar. Att kunna bo kvar
i en känd miljö är betydelsefullt och rådet önskar därför att
invånare i en stadsdel ska ha förtur till vård- och ornsorgsbo
enden inom stadsdelsområdet.
Rådet framför att stadsdelens insyn och rådighet när det gäl
ler vård- och omsorgsboende och hemtjänst inom stadsdels
området borde vara större. Idag ansvarar förvaltningen för
uppföljning, men för att säkerställa hela kedjan borde för
valtningen även ha en större del i upphandling och avtal.
Fråga ställs om till vilken instans en person som bor på ett
privat vård- och omsorgsboende ska framföra synpunkter
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och klagomål. Marianne svarar att det ska ställas till äldre
förvaltningen, men att stadsdelsförvaltningen alltid är be
hjälplig.

• I rapporten ses att Östermalm har en hög andel avslag på
servicehus. Marianne ska undersöka frågan vidare.

• Rådet ställer fråga kring begreppet "nudging". Marianne
svarar att det betyder ungefär att "putta någon i rätt rikt
ning."

• Rapporten visar att ledning och administration (övergri
pande för hela stadens äldreomsorg, inte specifikt Öster
malm) har ökat med 19,8 procent, men det står inget om var
för. Marianne ska ta frågan vidare.

• Basala hygienrutiner behöver omnämnas tydligare och i an
slutning till avsnittet om arbetskläder.

§ 6 Övriga utskick
• Protokoll från Östermalms stadsdelsnämnds råd för funkt-

ionhindersfrågors sammanträde 7 april.
Rådet har tagit del av ärendet.

§ 7 Rapport från Kommunstyrelsens pensionärsråd
Yvonne rapporterar från det senaste sammanträdet i KPR.

§ 8 Rapport från rådets medlemmar

Faktablad om god man och förvaltare
OlofBjörlin delar ut ett faktablad som han utarbetat tillsammans
med SPF angående god man och förvaltare. Dokumentet beskriver
bland annat vad de olika rollerna inbegriper, skillnader dem emellan
samt överförmyndarens uppdrag.

Möte med regionen
Flera av rådets medlemmar deltog vid möte med regionen i Lands
tingshuset 13 maj. Totalt deltog ett 60 tal personer. På programmet
stod bland annat tandvårdsfrågor. Rådet välkomnar att möten med
regionen nu åter är igång efter pandemin. Nästa möte blir till hös
ten.

Lokaler för föreningar
Anders och Ulla rapporterar från möte med Kulturförvaltningen an
gående lokaler för föreningar. Många föreningar har nu kunnat hyra
in sig i andra lokaler, men några letar fortfarande.
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§ 9 Rapport från förvaltningen
Cecilia presenterar äldreomsorgens delar i tertialrapport 1 .
Sammanställningen bifogas protokollet. Hela tertialrappor
ten skickas till rådet tillsammans med protokollet.
Seniorveckan
Förvaltningen är överlag mycket nöjd med seniorveckan.
Antalet besökare varierade stort mellan de olika program
punkterna. Populärast var invigningen av DigiCenter och
fredagens tema Hållbar hälsa- mat, hälsa och träning. Flera
nya besökare hittade till de öppna mötesplatserna under
veckan och flera av dem visade också intresse för att fort
sätta besöka dem. Veckan kommer att utvärderas för att se
hur vi ska gå vidare kommande år.

• Ytterligare en digital fixartjänst har rekryterats och påbörjat
sin anställning 2 maj. Förutom att förstärka arbetet riktat
mot äldre ska tjänsten också möta behoven hos personer
med funktionsnedsättning inom socialtjänsten.

•

•
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§ 1 O Övriga frågor
• Rådet framför önskemål om att gruppen kring mat och mål

tider ska få mer information om arbetet. Cecilia ska ta frå
gan vidare.

• Rådet framför att möjligheten till tillagningskök på vård
och omsorgsboende behöver ses över. Likaså frågan om se
niorer skulle kunna erbjudas att äta på skolor i stadsdelsom
rådet. Den möjligheten finns i flera andra kommuner och
möjliggör både sällskap vid måltider och samvaro över ge
nerationsgränser.

• Hur ska förvaltningen hitta äldre personer som upplever
ofrivillig ensamhet? Förvaltningens arbetsgrupp, där Marga
reta och Yvonne ingår, arbetar för att hitta olika vägar.
Bland annat genom enkäter, samarbete med föreningar, hus
läkarmottagningar med mera. Arbetet tillsammans med
Open lab har också givit flera viktiga infallsvinklar och för
slag. Bland annat att vi behöver synas mer ute i stadsmiljön,
så kallad "on- foot advertising".

• Rådet har fått fråga om bänkar i alien mellan Strindbergsga
tan och Erik Dahlbergsgatan. Cecilia ska ta frågan vidare till
parkmiljöavdelningen.

• Rådet framför att det generellt behövs fler bänkar i parkerna.
Det är viktigt att de har armstöd. Cecilia ska ta frågan vidare
till parkmiljöavdelningen.

• Rådet framför att det nu är väntetid för att få hjälp av vakt
mästartjänsten och önskar att förvaltningen överväger en ut
ökning.
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• Pensionärsrådet uttrycker sin uppskattning för hur förvalt
ningen anordnat seniorveckan.

• Rådet överenskommer om frågor inför Erik Slottners besök
7 juni. Frågorna rör vård- och omsorgsboende, servicehus,
lokaler för föreningar, kompetensutveckling och mat- och
måltider. Frågorna stäms av via e-post innan de skickas till
borgarrådssekreteraren.

§ 11 Nästa sammanträde
Nästa sammanträde är tisdagen 7 juni kl. 13:30 -15:00, i lokal Hum
legården.

Sekreterare: Cecilia Werge (cecilia.werge(a),stockholm.se)

Bilaga: Tertialrapport 1 2022- äldreomsorgens delar.
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